

國立臺灣大學生工系徵才：

永續鄉村規劃與工程領域相關之專任教師

國立臺灣大學生物環境系統工程學系擬自 2025 年 8 月 1 日起聘研究領域為【永續鄉村規劃與工程】相關之專任助理教授級(含)以上專任教師 1 名。應徵者需具有相關博士學位，申請者須能教授專業領域相關之課程，意者使用中、英文皆可，請繳交下列完整資料：

- (1)履歷(包含出生年月日、大學(含)以上畢業學校及畢業年月，並註明申請級別為助理教授、副教授或教授)。
- (2)大學及碩博士成績單。
- (3)博士學位證書影本。
- (4)七年內著作目錄(即 2018 年 8 月 1 日以後著作)，並註明是否被收錄於 SCI 或 SCIE)，期刊論文已接受但尚未刊登者應出具證明。
- (5)五年內(2020 年 8 月 1 日以後)之著作論文抽印本，並指定其中一篇已刊印且為第一作者或通訊作者被收錄於 SCI 或 SCIE 之論文為代表著作。應徵助理教授者得以三年內(2022 年 8 月 1 日以後)之博士論文為代表著作。
- (6)未來研究構想及計畫。
- (7)開課計畫及課程大綱。
- (8)推薦人名單二位，註明姓名、職稱、工作單位、聯絡方式。
- (9)其他有利資料等。

紙本申請資料及電子檔(PDF 檔)各 1 份，需於 2024 年 10 月 31 日前(紙本以郵戳為憑)寄達「10617 台北市羅斯福路四段一號 國立臺灣大學生物環境系統工程學系 廖國偉主任收」。電話：886-2-3366-3443，傳真：886-2-2363-5854，E-mail:ntubse@ntu.edu.tw。網頁：www.bse.ntu.edu.tw

National Taiwan University – Full-Time Assistant / Associate / Full Professor Position Opening

The Department of Bioenvironmental Systems Engineering at National Taiwan University is seeking exceptional candidates specializing in Sustainable Rural Planning and Engineering for a full-time faculty position at the Assistant, Associate, or Full Professor level. The appointment will commence on August 1, 2025. Candidates must hold a Ph.D. in a relevant field and be proficient in either Chinese or English. The successful applicant will be expected to teach courses pertinent to their area of expertise.

The required application materials are as follows:

1. Curriculum vitae including date of birth, post-secondary education background, and the professorship level being applied for.
2. Transcripts from Bachelor's, Master's, and Ph.D. programs.
3. Copy of Ph.D. diploma.
4. List of publications from the past seven years (i.e., since August 1, 2018), indicating whether they are indexed in SCI or SCIE. For journal articles that have been accepted but not yet published, a certificate of acceptance must be provided.
5. Papers, book chapters, or related materials published since August 1, 2020. Applicants should designate one "SCI" or "SCIE" paper as the representative publication, in which they must be the first or corresponding author. For Assistant Professor applicants, a doctoral dissertation published no earlier than August 1, 2022, may be considered the representative publication.
6. Research statement and plan.
7. Teaching statement and course syllabus.
8. Contact information for two referees, including full name, current job title, organization, and contact details.
9. Any additional supporting materials.

Both hard copy and electronic (PDF) applications must be submitted by **October 31, 2024** (postal submissions determined by postmark). Please send the materials to the following address:

Prof. Kuo-Wei Liao
Department of Bioenvironmental Systems Engineering
National Taiwan University
No. 1, Sec. 4, Roosevelt Road, Taipei 10617, Taiwan

For inquiries, contact:

Phone: +886-2-3366-3443

Fax: +886-2-2363-5854

Email: ntubse@ntu.edu.tw

Website: www.bse.ntu.edu.tw